
 

 

Referat af FTU Generalforsamling 
 
Dato & tid:  Onsdag d. 5. marts 2025 kl. 19:00 – 21:30 

Sted:   Dalumhallen, Mejerivej 1, Odense 

Mødedeltagere: Fra FTU bestyrelsen: Kai Holm, Kim Birk, Michael G. Andersen, Victoria Mikkelsen, Lorenzo 

Panariti og Signe Stougård Sørensen 

 Klubber repræsenteret: Rudkøbing Tennisklub, Tennis Club Odense, Fruens Bøge Tennisklub, 

Vester Skerninge Tennisklub, Ringe Tennisklub, Broby Tennis og Padel, Kerteminde Tennisklub, 

Tarup Paarup Tennisklub, Stjernen Tennisklub, Middelfart Tennisklub, Munkebo Tennisklub og 

Nyborg Tennisklub. 

 
Dagsordenpunkter: 
 

Nr. Punkt 

1 Valg af dirigent og referent 
Agi Szocska blev valgt som dirigent. 
Signe Stougård Sørensen blev valgt som referent. 
Agi orienterede om, at invitationen til generalforsamlingen har skullet være udsendt 
minimum tre uger inden. Det har den været, da invitationen blev sendt ud 9. februar 2025. 
 

2 Bestyrelsens beretning 
 
Formandens beretning v/ Kai 

• Optimisme på vegne af de fynske tennisklubber.  

• Padel er nu en samarbejdspartner, ikke en konkurrent. 

• Opfordring til at tilmelde sig til DTF generalforsamling i Middelfart 15. marts. Hans 
Christian Andersen fra Fruens Bøge Tennisklub opstiller som kasserer. Opfordring til 
at deltage i DTF generalforsamlingen og stemme. 

• Der har været arbejdet og kæmpet meget fra FTUs side for en ny kontingentstruktur. 
Det er lykkedes at skabe enighed om en ny kontingentstruktur på tværs af unionerne i 
DTF. Det er fantastisk! Vedtages den på DTF generalforsamlingen, forventes den at 
træde i kraft fra 1. januar 2025. Klubber begynder allerede at melde sig ind igen.  

• Aftale. Fra medlem 1-150 10 kr. per medlem, fra medlem 151 og opefter 69 kr. pr. 
medlem. 

• En stor tak til alle samarbejdspartnere, DGI, Padel Danmark, Ketshop, og ikke mindst 
til et hyggeligt, behageligt og udviklende samarbejde i FTU’s bestyrelse. 
 

 
Junior og talent v/ Michael 

• Præsenterede FTUs tilbud til juniortennisspillere på Fyn 

• Prisen for at deltage i fynsmesterskaberne for juniorer er billigere end ved 
mesterskaberne hhv. i Jylland og på Sjælland. FTU prioriterer, at deltagergebyret skal 
være lavt for at fremme at flest muligt deltager. 

• Tre juniorhold deltog i medaljespillet for DM i hold. Flot! 
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• Ugentlig fællestræning for spillere på tværs af klubber fra Fyn. Er et supplement til 
klubtræningen. Ligger altid om tirsdagen. I år deltager 22 spillere fordelt på to hold. 
Hold er inddelt efter styrke og ikke alder. 

• Opfordring til at deltage i Mürwik tennisturnering i sommerferien. Flere spillere og 
familier fra Fyn deltagere og plejer at være rigtigt hyggeligt. 

 
Senior v/ Kim 

• Præsenterede tal for FM senior i hhv. 2023 og 2024. Afholdt i TCO. Stort set samme 
deltagerantal de to år. Afholdes igen i TCO i 2025. Det er muligt at afholde FM senior i 
andre klubber, så man er meget velkommen til at tage kontakt til Kim, hvis man gerne 
vil vende muligheden for at afholde FM på et andet tennisanlæg. 

 
Veteran v/ Kai (i stedet for Kenneth Jensen) 

• Stigende deltagerantal til FM veteran, som er blevet vel afholdt af Kenneth Jensen og 
Kristian Karlkvist med succes. 

 
Kvindetennis v/ Agi 

• Kvindetennis kører på 9. år i år. Kører bedre end nogensinde. Alle seneste hold har 
været overtegnet. Agi og Birgit der står for det, hjulpet af forskellige hjælpetrænere. 

• Spillere fra 18 klubber. DGI-klubberne deltager også. 

• Facebooksiden: 275 medlemmer nu, det højeste antal. Kommunikation er primært via 
facebook. 

• Eet årligt kvindetennisarrangement for alle medlemmer. En succes! 
 

Skumtennis v/ Signe 

• Fyn Skumtennis Tour. 5 klubber har været værter for skumtennisstævner, tak for det! 

• Gennemsnitligt et lavere antal deltagere til stævnerne i år end sidste år. 

• DTF skumtennismesterskaberne skal arrangeres af FTU i år (arrangeres på skift 
mellem JTU, TØ og FTU) og vil blive afholdt på Fyn i slutningen af året. 
 

Skoletennis, herretennis, FTU bootcamps v/ Lorenzo 

• FTU Skoletennis – er ved at blive sat i gang. Har fået tildelt støtte fra Odense 
Kommune. 

• FTU bootcamps – vil gerne løbende afholde træninger for spillere på ca. samme alder 
(for juniorer) og niveau. Har lige afholdt U12 bootcamp, gik godt! Næste bootcamp er 
for let-øvede og øvede herrer 30. marts. 

• Har flere idéer - fx tennisforældre-vejledning, netværk for trænere på Fyn m.m. 
 
FTU holdturnering v/ Michael 

• FTU holdturnering er en kerneaktivitet i FTU. Kræver (mindst) 2 spillere på de fleste 
hold, med undtagelse af enkelte hold der kræver 4 spillere. Erfaringen er, at det er 
vigtigt for klubber at deltage i holdturneringer, da det giver kontakt udadtil. Ellers 
risiko for at en klub lukker om sig selv og ’visner’ over tid. 

• Invitation til FTU holdturnering 2025 er allerede sendt ud sammen med nytårshilsen. 
Invitationen sendes ud igen i foråret. 

o Der blev på mødet udtrykt ønske fra flere deltagere om, at tilmeldingsfrist for 
FTU holdturnering ligger tidligere, så det er muligt at starte op på afviklingen 
af holdkampene tidligere. Lige nu opleves det presset for spillerne, når alle 
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holdkampe først starter afvikling i juni måned og der er holdkampe hver 
weekend. → Punktet bringes op på det næste FTU bestyrelsesmøde. 

 

3 Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 
Regnskabet blev forelagt af revisor Carsten Tornbjerg.  
Regnskabet er underskrevet af bestyrelsen. 
Regnskabet blev godkendt på Generalforsamlingen. 
 
Det skal kommunikeres ud, at tennisrejsen, der er reklameret for på FTU facebooksiden og i 
nyhedsmailen, ikke er arrangeret af FTU.  
 
Agi fra Fynsk Kvindetennis efterspurgte, at Kvindetennis’ støtte fra DGI på 8000 kr. fremgår. 
 

4 Forelæggelse af det kommende års orienterende budget, herunder fastsættelse af 
kontingent 
Kontingentet fastsættes til 25 kr. Enighed på mødet. 
 

5 Valg af formand (valg på lige år) 
Ulige år i år, derfor intet valg af formand. 
 

6 
 

Valg af bestyrelsen 
Kim Birk blev genvalgt. 
Signe Stougård Sørensen blev genvalgt. 
 
Nyt medlem blev valgt: Søren Thiesen fra Middelfart Tennisklub. Søren Thiesen kører parløb 
året ud med Karl Gillhøj på kasserer-posten. 
 

7 Indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag. 
 

8 Valg af revisor 
Carsten Tornbjerg har valgt at stoppe. 
Der blev ikke valgt en revisor på generalforsamlingen. På generalforsamlingen fik FTU 
bestyrelsen mandat til at finde en ny revisor inden for en måned efter generalforsamlingen. 
 

9 Eventuelt 

• Opfordring til at de fynske klubber deltager i DTFs generalforsamling 15. marts på 
Comwell i Middelfart og bruger deres stemme. 
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